
ROMANIA
JUDETUL  NEAMT
PRIMARIA   COMUNEI  ION  CREANGA
NR.12683 din 19.10.2023

PROCES – VERBAL

        Încheiat   astăzi  19.10.2023  în  cadrul  ședinței ordinare a Consiliului  Local al  comunei Ion
Creangă, care  se  ține  în sala de ședință din  clădirea  Primăria comunei  Ion Creangă si care a  fost
convocată  prin  dispoziția  primarului  nr. 290 din 13.10.2023, pentru ora  16:00.
       La  lucrările  sedinței  participă domnul  Primar, Dumitru – Dorin  Tabacariu, domnul Viceprimar
Constantin Vasile și doamna Dumitriu Mihaela care scrie procesul verbal de ședință (doamna Secretar
General fiind în concediu medical).
      Convocarea  consiliului  local  s-a realizat în scris și  telefonic, prin  intermediul  compartimentului
de  specialitate  al   primarului  comunei,  în   invitația   la   ședință   precizând   data,  ora   și  locul
desfășurării  acesteia.  Materialele  înscrise  pe   proiectul   ordinii  de   zi  a   ședinței   sunt  puse  la
dispoziția consilierilor locali pe  suport  electronic la  adresele  de corespondență create  în  acest  sens
și  după caz,  pe suport de  hârtie la  sediul  Primariei  Ion Creanga.
      În urma  apelului  făcut, la  ședință  participă  un  număr  de  14 consilieri locali, din totalul  de  15
consilieri  in  functie, domnul consilier Irimia Gheorghe întârzie.
     Domnul  Primar  prezintă  invitația  la  ședință și  dă cuvântul domnului președinte de  ședință,
consilier Niță Liviu, care declară  deschisă  sedința ordinară de  astazi  19.10.2023, ora 16:00.
    Domnul  presedinte  de  sedință  dă  citire  proiectului  ordinei   de  zi :
1. Aprobarea  Procesului  verbal  al  ședinței  anterioare;

2.   Proiect   de   hotarare  nr.  110  din 04.09.2023   privind   aprobarea   modificarii
organigramei,  statul  de   functii  si  a   regulamentului  de  organizare  si   functionare   al
aparatului de  specialitate al  primarului  comunei Ion Creanga , judetul Neamt - initiator
Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C 2 = Comisia pentru activitati culturale, culte, învățământ, sănătate, familie, urbanism și amenajarea
teritoriului, protectia copilului, protectia mediului, turism, muncă, protectie sociala, tineret și sport.
C 3= Comisia juridică,  de disciplină, de  apărare  a ordinii   și   linistei  publice  si  a  drepturilor
cetatenilor.

3.   Proiect  de   hotarare  nr. 111 din 05.09.2023 pentru  aprobarea  schimbarii  destinatiei
unui spatiu , in  suprafata  de  41,29 mp ( o sala de clasa )  din imobilul denumit Scoala
Izvoru ,  in  vederea  atribuirii   in  folosinta  gratuita  ,  catre   Inspectoratul  de Politie   al
Judetului  Neamt  si  aprobarea  Actului  aditional  nr. 1  la  contrcatul  de  comodat/ folosinta
spatiu  si  teren  inregistrat  la  nr. 12.531/ 09.09.2022 la  Primaria comunei  Ion Creanga  si
la  nr. 322.364 din 14.09.2022 la  IPJ Neamt     -initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul
Comunei  Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor

4.    Proiect  de   hotarare    nr. 112 din 15.09.2023     privind  aprobarea trecerii din domeniul
public  in  domeniul  privat  al  Comunei  Ion Creanga a  imobilului  clădire – Camin cultural



sat  Recea  si  aprobarea  demolării  acesteia – initiator Constantin Vasile –  viceprimarul
Comunei  Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

5 Proiect  de   hotarare  nr. 113 din 19.09.2023   privind   alegerea  unui  nou  presedinte  de
sedinta  pentru  urmatoarele  3  luni : noiembrie  , decembrie  2023, ianuarie  2024 domnul
consilier  local  Petrache  Gabriel- initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei
Ion Creangă.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

6. Intrebari si  interpelari 
ÎN PLUS LA ORDINEA DE ZI:
7. Proiect  de   hotarare  nr. 114 din 26.09.2023  privind  aprobarea Notei conceptuale, Tema
de  proiectare  și  documentația  tehnico-economică  aferente  obiectivului  de  investiție:
Imbunătățire sistem de încalzire la  sediul  Primaria  comunei  Ion Creanga , comuna Ion
Creangă, județul Neamț  prin achiziția  centrala termică  pe gaze naturale (inclusiv proiectare,
achiziția, montare si accesorii, avizare ISCIR)   -initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul
Comunei  Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

8. Proiect  de   hotarare  nr. 115 din 28.09.2023   privind   aprobarea  incheierii Contractului
de  prestari servicii  de  permanentă/ interventie  imediata pentru prevenirea si  combaterea
atacurilor exemplarelor  de  urs brun din  Comuna  Ion Creanga , judetul Neamt     - initiator
Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei  Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

9.  Proiect  de   hotarare  nr. 116 din 02.10.2023  privind   aprobarea   acordarii    unei
locuinte construite  in  Ion Creanga  de  catre  Agentia  Nationala  pentru  locuinte , destinate
tinerilor  si  familiilor  in  varsta  de  pana  la  35  ani ,  familiei  domnului  Manea  Vasile-
Lucian , domiciliat  in   satul Ion Creanga , comuna  Ion Creanga , jud.  Neamt - initiator
Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei  Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.



C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

10. Proiect  de   hotarare  nr . 117  din 12.10.2023 privind  aprobarea realizarii obiectivului
de  investiții  ,,Amenajare loc de joacă pentru copii, incinta Școalii Gimnaziale comuna  Ion
Creangă, județul Neamț "-initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei  Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.

11. Proiect  de   hotarare  nr . 118  din 18.10.2023 privind   rectificarea bugetului local  al
comunei  Ion Creanga -initiator Tabacariu Dumitru- Dorin – Primarul Comunei  Ion Creangă.
C  1=Comisia  ptr.  agricultură,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor.
   Se supune la vot ordinea de zi, vă consult, dacă sunt  discuții  pe  marginea ordinei de zi. Nu  sunt.
Se  supune  la  vot  ordinea de zi și a  fost  aprobată  in unanimitate  de  voturi, cu  14  voturi „ pentru„
din  totalul de 14  consilieri  prezenți;
    Se  trece  la  primul  punct  al  ordinei  de  zi:  Aprobarea  Procesului  verbal  al  ședinței
anterioare. Vă  consult, dacă sunt  discuții  pe  marginea procesului  verbal. Nu  sunt. Se  supune  la
vot  si   procesul  verbal  a  fost  aprobat  in unanimitate  de  voturi , cu 14  voturi „ pentru„ din  totalul
de 14  consilieri  prezenti;

   Se  trece  la punctul doi  al  ordinei  de  zi : .  Proiect  de   hotarare  nr. 110  din 04.09.2023
privind   aprobarea   modificarii organigramei, statul de  functii si a  regulamentului de
organizare si  functionare  al  aparatului de  specialitate al  primarului  comunei Ion
Creanga , judetul Neamt.
    Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
   Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare. 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura,  programe   de  dezvoltare,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert.
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport.
C 3= Comisia  juridica, de disciplină, de  apărare  a ordinii   și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute.
  Se  intreaba  daca  sunt  discutii  pe  marginea  proiectului  de  hotarare . Nu  mai  sunt .

 Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind  aprobarea   modificarii organigramei, statul de
functii si a  regulamentului de organizare si  functionare  al  aparatului de  specialitate al
primarului  comunei Ion Creanga , judetul Neamt, se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de
14  consilieri  prezenti.

   Se  trece  la punctul trei al  ordinei  de  zi : Proiect  de   hotarare  nr. 111 din 05.09.2023
pentru  aprobarea  schimbarii  destinatiei  unui spatiu , in  suprafata  de  41,29 mp ( o
sala de clasa )  din imobilul denumit Scoala  Izvoru , in  vederea  atribuirii  in  folosinta
gratuita , catre  Inspectoratul de Politie  al Judetului  Neamt  si  aprobarea  Actului



aditional  nr. 1  la  contractul  de  comodat/ folosinta spatiu  si  teren  inregistrat  la  nr.
12.531/ 09.09.2022 la  Primaria comunei  Ion Creanga  si  la  nr. 322.364 din 14.09.20222
la  IPJ Neamt. 
Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare. 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu  doreste  nimeni  sa discute . 

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre pentru  aprobarea  schimbarii  destinatiei  unui spatiu ,
in  suprafata  de  41,29 mp ( o sala de clasa )  din imobilul denumit Scoala  Izvoru , in
vederea  atribuirii  in  folosinta  gratuita , catre  Inspectoratul de Politie  al Judetului  Neamt
si  aprobarea  Actului  aditional  nr. 1  la  contractul  de  comodat/ folosinta spatiu  si  teren
inregistrat  la  nr. 12.531/ 09.09.2022 la  Primaria comunei  Ion Creanga  si  la  nr. 322.364
din 14.09.20222 la  IPJ Neamt, se  aprobă cu  14 voturi  „pentru„  din  totalul de 14  consilieri
prezenti.

   Se  trece  la punctul  patru  al   ordinei   de  zi  :   Proiect  de   hotarare  nr. 112 din
15.09.2023   privind  aprobarea trecerii din domeniul  public  in  domeniul  privat  al
Comunei  Ion Creanga a  imobilului  clădire – Camin cultural  sat  Recea  si  aprobarea
demolării  acesteia – initiator Constantin Vasile –  viceprimarul Comunei  Ion Creangă 
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. 
Domnul Primar spune că s-a aprobat o expertiză în primă fază. Căminul nu v-a fi demolat până nu se
va găsi o sursă de finanțare pentru reconstruire. A discutat cu specialiști în domeniu și acești au spus
că în primă fază se poate da o autorizație de demolare pentru 24 luni, și în această perioadă se poate
lucra la partea de proiectare, avizare, găsire sursă de finanțare. În concluzie nu se dă nimic jos până nu
există posibilitatea reconstruirii. Se dorește ca după reconstruirea căminului, acesta să poată fi utilizat
și de către școală.
  Se  intreaba  daca  sunt  discutii  pe  marginea  proiectului  de  hotarare . Nu  mai  sunt .

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind  aprobarea trecerii din domeniul  public  in
domeniul  privat  al  Comunei  Ion Creanga a  imobilului  clădire – Camin cultural  sat  Recea
si  aprobarea  demolării  acesteia, se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri
prezenti.

Se  trece  la punctul cinci al  ordinei  de  zi: Proiect  de   hotarare  nr. 113 din 19.09.2023
privind   alegerea  unui  nou  presedinte  de  sedinta  pentru  urmatoarele  3  luni  :
noiembrie  , decembrie  2023, ianuarie  2024 domnul  consilier  local  Petrache  Gabriel.
Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 



C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu  mai  doreste  numeni .

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre  privind  alegerea  unui  nou  presedinte  de  sedinta
pentru  urmatoarele  3  luni : noiembrie  , decembrie  2023, ianuarie  2024 domnul  consilier
local  Petrache  Gabriel, se  aprobă cu  13 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti 1
„abținere” Petrache Gabriel.

În plus la ordinea de zi: 
Se  trece  la următorul punct al  ordinei  de  zi : Proiect  de   hotarare  nr. 114 din 26.09.2023
privind   aprobarea  Notei  conceptuale,  Tema de  proiectare  și  documentația  tehnico-
economică aferente obiectivului de investiție : Imbunătățire sistem de încalzire la  sediul
Primaria  comunei  Ion Creanga , comuna Ion Creangă, județul Neamț  prin achiziția
centrala termică  pe gaze naturale (inclusiv proiectare, achiziția, montare si accesorii,
avizare ISCIR)  
   Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu  mai  doreste  nimeni  sa discute 
Domnul consilier Leonte Bogdan remarcă faptul că în proiect sunt trecute 2 centrale și întreabă dacă
amândouă sunt pentru sediul primăriei?
Domnul Primar spune că în primă fază va fi adus gazul și la primărie și la școală. Pentru realizarea
încălzirii la școală este nevoie de centrale puternice cu capacitate de peste 70 kw și este nevoie de
avizare din partea ISU Neamț plus că cei care vor deservi aceste centrale trebuie instruiți. La primărie
în schimb este nevoie de 2 centrale cu capacitate de până în 70 kw și nu este nevoie de avizare din
partea ISU. Prin proiect se solicită aprobarea a două centrale dar momentan va fi achiziționată doar
una care va fi utilizată pe weekend la o temperatură minimă,
Domnul consilier Leonte Bogdan întreabă dacă va fi utilizată în paralel cu cea pe lemne.
Domnul Primar spune că momentan vor fi folisite așa. Se va realiza un calcul și se va stabili cum este
mai rentabil, pe gaz sau pe lemne.
Domnul consilier Huci Ion întreabă dacă la școală nu se pot pune mai multe centrale.
Domnul Primar spune că la școală racordarea la gaz se va realiza din mai multe puncte în funcție de
amplasamentul corpurilor ce trebuiesc deservite. Pentru anul viitor vor purta discuții împreună despre
ce se va face. Se va mai achiziționa o centrală la primărie sau vor fi două la școală, vor vedea în
funcție de bugetul de anul viitor.
Domnul consilier Leonte Bogdan întreabă dacă se va merge pe instalația deja existentă?
Domnul Primar spune că da, ca și sistem de încălzire.
Se  intreaba  daca  sunt  discutii  pe  marginea  proiectului  de  hotarare . Nu  mai  sunt .

Se   supune   la   vot   proiectul   de  hotărâre  privind    aprobarea  Notei  conceptuale,  Tema de
proiectare  și  documentația  tehnico-economică  aferente  obiectivului  de  investiție  :
Imbunătățire sistem de încalzire la  sediul  Primaria  comunei  Ion Creanga , comuna Ion
Creangă, județul Neamț  prin achiziția  centrala termică  pe gaze naturale (inclusiv proiectare,
achiziția, montare si accesorii, avizare ISCIR)  , se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de
14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la următorul punct al  ordinei  de  zi: Proiect  de   hotarare  nr. 115 din 28.09.2023
privind   aprobarea  incheierii  Contractului   de  prestari  servicii   de  permanentă/



interventie  imediata pentru prevenirea si  combaterea atacurilor exemplarelor  de  urs
brun din  Comuna  Ion Creanga , judetul Neamt.   
Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu 
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu  mai  doreste  nimeni  sa discute .
Domnul consilier Leonte Bogdan întreabă dacă se plătește vreo sumă în cazul în care nu este nevoie
de intervenția celor de la AVPS.
Domnul  Primar spune  legea  obligă  UAT-ul  să  aibă  contract  cu  AVPS-ul.  Lunar  se  va  plăti  un
abonament de 1000 lei. Această factură emisă de către AVPS este dirijată către Garda Forestieră care
la  nivel  de  județ  centralizează  și  trimite  la  Ministerul  Mediului  care  decontează  aceste  sume.  În
concluzie banii se întorc înapoi la primărie, nu se știe în cât timp dar se întorc. Pentru intervenții din
partea AVPS se  plătește separat  în  funcție  de ce presupune intervenția.  Contractul  cu AVPS este
obligatoriu deoarece dacă un cetățean sună la 112 cu privire la atacul unui urs, este sunat primarul,
șeful comisiei locale pentru intervenții, primarul sună la AVPS. Dacă nu există contract nu se pot urma
toți  acești  pași.  Pe  baza  contractului  AVPS-ul  este  obligat  să  vină  la  fața  locului  pentru  că  este
gestionarul  fondului  de  vânătoare.  Dacă  situația  este  gravă și  se  impune tranchilizarea  ursului  se
apelează la un veterinar. Domnul Primar mai spune că acum o perioadă de timp când a citit legea nu
a agreat ideea de a încheia contract cu AVPS pentru că a considerat că ursul nu va trece Siretul dar s-ar
părea că s-a înșelat având în vedere prezența ursului din pădurile din comună.  Domnul Primar mai
spune că cei de la Garda Forestieră au cerut avizul de la Fondul de Vânătoare pentru relocarea unui
urs. Cei din urmă nu au dat avizul pe motiv că mediul din comună nu este propice pentru urs dar se
pare că nu s-a ținut cont de acest refuz. Nu se știe dacă este 1 sau mai mulți. Unul a fost la Averești și
s-au luat măsuri. Din discuțiile cu domnul Leonte Gică se pare că și în zona lui a fost un urs pe care a
reușit să-l alunge câinele.
Se  intreaba  daca  sunt  discutii  pe  marginea  proiectului  de  hotarare . Nu  mai  sunt .

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind  privind   aprobarea  incheierii Contrcatului  de
prestari  servicii   de   permanentă/  interventie   imediata  pentru  prevenirea  si   combaterea
atacurilor exemplarelor  de  urs brun din  Comuna  Ion Creanga , judetul Neamt, se  aprobă cu
14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la următorul punct al  ordinei  de  Proiect  de   hotarare  nr. 116 din 02.10.2023
privind   aprobarea   acordarii   unei  locuinte construite  in  Ion Creanga  de  catre
Agentia  Nationala  pentru  locuinte , destinate  tinerilor  si  familiilor  in  varsta  de
pana  la  35  ani ,  familiei  domnului  Manea  Vasile- Lucian , domiciliat  in   satul Ion
Creanga , comuna  Ion Creanga , jud.  Neamt.
Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu  doreste  nimeni  sa discute .



Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre aprobarea   acordarii   unei  locuinte construite  in  Ion
Creanga  de  catre  Agentia  Nationala  pentru  locuinte , destinate  tinerilor  si  familiilor  in
varsta  de  pana  la  35  ani ,  familiei  domnului  Manea  Vasile- Lucian , domiciliat  in   satul
Ion Creanga , comuna  Ion Creanga , jud.  Neamt, se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de
14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la următorul punct al  ordinei  de  zi: Proiect  de   hotarare  nr. 117  din 12.10.2023
privind  aprobarea realizarii obiectivului de  investiții ,,  Amenajare loc de joacă pentru
copii, incinta Școalii Gimnaziale comuna  Ion Creangă, județul Neamț ". 
   Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu  mai  doreste  nimeni  sa  discute .

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre privind aprobarea realizarii obiectivului de  investiții ,,
Amenajare loc de joacă pentru copii, incinta Școalii Gimnaziale comuna  Ion Creangă, județul
Neamț ", se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri  prezenti.

Se  trece  la următorul punct al  ordinei  de  zi: Proiect  de   hotarare  nr. 118  din 18.10.2023
privind   rectificarea bugetului local  al  comunei  Ion Creanga.
   Initiator, Primarul comunei Dumitru-Dorin Tabacariu.
Se  da  cuvantul  presedintilor  comisiilor  de specialitate ale  Consiliului  local ,  pentru a prezenta
avizele care  sunt  favorabile  proiectului  de  hotarare . 
C  1=Comisia  ptr.  agricultura  ,  programe   de  dezvoltare   ,  economico-  finaciara,  buget  –finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei , gospodarire  comunala , servicii  si  comert  .
C  2  =  Comisia  pentru  activitati  culturale  ,  culte,  învățământ  ,  sănătate  ,  familie  ,  urbanism  și
amenajarea teritoriului , protectia copilului , protectia mediului , turism , muncă , protectie sociala ,
tineret și sport .
C 3= Comisia  juridica , de disciplină, de  apărare  a ordinii  și  linistei publice  si a  drepturilor
cetatenilor. 
Se  întreabă  dacă dorește  cineva  să  discute. Nu  mai  doreste  nimeni  sa discute. 

Se  supune  la  vot  proiectul  de hotărâre  privind rectificarea bugetului local  al  comunei  Ion
Creanga – Comuna  Ion Creangă, se  aprobă cu  14 voturi „pentru„  din  totalul de 14  consilieri
prezenti.
Se trece la următorul punct pe ordinea de zi:  Intrebari  si  interpelari . Sunt patru cereri din
partea cetățenilor.
Prima cerere din partea doamnei Ispas Lavinia Elena care este în atenția asistenței sociale și care a
fost prin primărie. A discutat domnul primar cu ea despre situația în care se află în prezent, își dorește
să-și completeze studiile și să-și găsească și un serviciu. Și-a depus dosarul pentru ajutor de încălzire
dar până vin banii ar fi bine de aporbat în consiliul local 2 mc de lemn de foc ce urmează a fi livrați
săptămâna viitoare. Partea bună constă în faptul că își duce copii la școală, sunt îngrijiți, soțul este
angajat.
Doamna consilier Cănărău Gabriela spune că ar fi bine dacă i s-ar aproba un apartament sau o
garsonieră în blocul ANL.
Domnul Primar spune că soțul are peste 35 ani iar ea deși are sub 35 ani, nu este angajată și nu sunt
eligibili pentru o locuință în blocul ANL.
Doamna consilier Cănărău Gabriela spune că știe că au mai fost cazuri sociale care au primit o
locuință la ANL.



Domnul Primar spune că au fost 2 astfel de cazuri dar au fost deja înștiințate despre faptul că vor
trebui să predea locuința dacă există cereri din partea tinerilor sub 35 ani. Există presiune din partea
ANL de a fi închiriate toate locuințele pentru a aduce venturi. În aceste condiții nu mai pot fi date
famiile cazuri sociale.
Doamna consilier Cănărău Gabriela întreabă dacă în momentul de față toate sunt închiriate.
Domnul Primar spune că da sunt închiriate, excepție fac cele 2 cazuri sociale din care unul va trece la
condiția de chiriaș ANL pentru că au un loc de muncă. Mai rămâne familia Filimon, căreia i-a fost
trimisă înștiințare de evacuare dacă nu îndeplinește condițiile de a deveni chiriaș ANL.
Doamna consilier Cănărău Gabriela spune că ar fi bine dacă ar exista niște locuițe sociale.
Domnul Primar este de acord cu acest lucru și spune că va căuta o linie de finanțare pentru niște
containere care să deservească astfel de cazuri. Pentru doamna Ispas singura variantă în momentul de
față este un ajutor din partea unor sponsori,  cu materiale de construcție pentru renovarea locuinței
actuale.
Domnul  consilier  Huci  Bogdan spune  că  ar  fi  bine  de  realizat  un  necesar  de  materiale  pentru
îmbunătățirea consițiilor actuale de trai.
Domnul Primar spune că poate contribui fiecare cu câte ceva și cu contribuția soțului doamnei să-i
fie pusă niște tablă pe casă, tablă care ar putea fi dată de către primărie pentru e posibil să mai fie ceva
rămasă prin magazie. Din discuția purtată cu ea se pare că din primăvară dorește să se angajeze.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că este un caz interesant deoarece din câte știe el familia din
care provine este înstărită și ar trebui solicitată să ajute.
Domnul  Primar spune  că  sunt  chestii  sensibile  în  familie  și  e  mai  greu să  intervină cineva  din
exterior.
Se supune la vot acordarea a 2 mc lemn de foc.
Se  aprobă cu  15 voturi „pentru„  din  totalul de 15  consilieri  prezenti.(La ședință a ajuns și domnul
consilier Irimia Gheorghe).
A doua solicitare este din partea domnului Iurache Constantin de la Recea, căreia i-a ars casa, are
4 copii și beneficiază de ajutor social. Se dorește acordarea a 2 mc lemn de foc. Va beneficia și de
ajutorul de încălzire.
Domnul consilier Huci Ion întreabă de ce nu merge la muncă dacă are doar 40 ani.
Domnul Primar spune că este bolnav, are probleme la coloană, nu poate muncii susținut, e vai de el. 
Domnul conislier Huci Bogdan spune că are o cifoză, are ceva probleme în familie dar nu este o
situație chiar dificilă pentru că i-a fost reconstruită casa după incendiu și are condiții mult mai bune
decât înainte. 
Se supune la vot acordarea a 2 mc lemn de foc. Se  aprobă cu  15 voturi „pentru„  din  totalul de 15
consilieri  prezenti.
A treia solicitare este din partea domnului Drăgoi Gabriel Nicu, privind acordarea unui ajutor de
înmormântare pentru doamna Drăgoi, decedată în accident rutier. Doamna a fost beneficiară de ajutor
social.
Domnul consilier Huci Bogdan vine cu o întrebare legată de sesizările cetățenilor cu privire  la
trecerea de pietoni. Doamna Drăgoi a traversat print-un loc ce înainte era trecere de pietoni.
Domnul Primar spune că doamna nu era nici măcar pe trecerea de pietoni cea veche, era undeva
între. Au fost trimise către Consiliul Județean solicitări venite din partea firmelor care au sediul în
dreptul noi treceri de pietoni, pentru relocarea acesteia. La Consiliul Județean ar trebui să se dezbată în
comisie acestă problemă, împreună cu cei de la IPJ, și să dea o rezoluție.
Domnul consilier Leonte Bogdan spune că a văzut că la vechea trecere de pietoni încă mai există
semnul indicator pentru trecere. A întrebat pe un domn polițist de la secție dacă a fost desființată și i s-
a răspuns că nu, doar că nu este trasată.
Doamna consilier Cănărău Gabriela spune că semnul din fata magazinului pe sensul de mers spre
primărie a fost dat jos a doua zi după accident.
Domnul consilier Leonte Bogdan spune că pe partea cealaltă semnul este la locul lui.
Domnul consilier Niță Liviu aduce în discuție o problemă similară din Recea unde este nevoit să
oprească pe trecerea de pietoni pentru a lăsa copii la școală și întreabă dacă nu se poate construii o
alveolă în acest sens.



Domnul Primar spune că va lua în considerare acest aspect.Se supune la vot acordarea a 1000 lei
ajutor de înmormântare. Se  aprobă cu  15 voturi „pentru„  din  totalul de 15  consilieri  prezenti.
A patra solicitare vine din partea doamnei Condurat Elena din Recea, pentru fiica sa Condurat
Andreea -Cristina născută în 2005, la rândle ei a născut prematur un copil. Condurat Andreea are
probleme de sănătate  pentru investigarea cărora are nevoie de o sumă de bani.  Singurul  venit  al
familiei este un ajutor social în valoare de 305 lei.
Domnul Viceprimar spune că are o tumoare la plămâni.
Domnul consilier Huci Bogdan solicită lămuriri despre copil și mamă.
Domnul Primar citește din biletul de externare datele cu privire la situația celor doi, mamă fiu.
Se supune la vot acordarea a 1000 lei ajutor financiar. Se  aprobă cu  15 voturi „pentru„  din  totalul de
15  consilieri  prezenti.
In  continuare   se  intreaba  daca  doreste  cineva  sa discute pe  marginea ordinei  de  zi: 
 Se înscriu:
Doamna consilier Cănărău Gabriela,
Domnul consilier Huci Ion,
Domnul consilier Huci Bogdan,
Domnul consilier Chelaru Constantin,
Doamna consilier Cănărău Gabriela  spune că la școală se desfășoară mai multe activități  extra,
printre care se numără și dansurile populare, coordonate de un nou profesor, venit din această toamnă,
pe  nume  Cristi  Pleșca  și  care  este  din  Bacău.  Solicită  pentru  această  activitate  sprijin  financiar
începând cu anul viitor.
Domnul  Primar spune  că  ar  fi  bine  să  fie  realizată  o  solicitare  pe  care  să  o  aibă  în  vedere  la
distribuirea bugetului de anul viitor.
Domnul consilier Huci Ion spune că pe strada I.C. Brătianu mai la vale sunt vreo două gospodării de
unde se deversează în șanțul stradal mizerii urât mirositoare. Nu sunt familii fără posibilități și dacă tot
există canalizare în comună ar trebui atenționați cu privire la acest aspect.
Domnul  Primar spune  că  domnul  viceprimar  se  va  ocupa  de  acest  aspect,  va  face  adresă  către
familiile respective.
Domnul consilier Chelaru Constantin aduce în discuție drumul județean  din zona spre Recea unde
sunt vreo două zone neterminate, la poartă la el ar trebui un cap de pod și o bucată de șanț.
Domnul Primar spune că nu este făcută recepția finală la lucrare și  că va avea în vedere aceste
aspecte.
Domnul  consilier  Chelaru  Constantin mai  spune  despre  intrarea  în  comună  unde  a  fost  pusă
balustradă marginală la șosea și s-a îngustat intrarea pe lateral. La fel și în zona de intravilan de la
domnul consilier unde ar trebui turnat o bucată de asfalt ca intrare.
Domnul Primar spune că este adevărat că la intrarea în comună nu aveau în proiect să lase intrare sub
pod și la solicitarea lui au făcut acest lucru dar nu pot turna și asfalt. Urmează să vadă în ce constă
proiectul celor de la ABA Bacău, un proiect în valoare de 21 milioane lei.
O altă problemă ar fi fost cea legată de trecerea de pietoni de la Căminul Cultural, dar deja a fost
discutat acest subiect. Important este să nu mai existe accidente mortale. Consideră că vrei nu vrei se
trece prin zone interzise.
Domnul Primar spune că întradevăr se trece prin zone interzise, mai ales din parcare de la Căminul
Cultural pe cealaltă parte. Se așteaptă răspuns la sesizările privind mutarea trecerii de pietoni de la
Peco.
Domnul Viceprimar spune că a văzut proiectul și trecerea de pietoni este de la peco către cămin.
Domnul Primar spune că a discutat cu executantul și acesta a spus că dacă de la sine putere ar muta o
trece din proiect cu câțiva metrii și s-ar întâmpla un accident toate daunele ce decurg cad în sarcina
executantului.
Domnul consilier Leonte Bogdan spune că trcerile de pietoni sunt amplasate cu avizul Serviciului
Rutier și tot cu avizul lor se poate muta.
Domnul Primar spune că tocmai în acest sens a fost realizată solicitare la Consiliul Județean pentru
luarea în calcul a mutării trecerii de pietoni de  la Peco.
Domnul  consilier  Huci  Bogdan vorbește  despre  doamna  Răileanu  Maria   care  are  o  hotărâre
judecătorească cu privire la pământul de sub blocul construit în comună. Din ce a înțeles el doamna



este supărată că trebuie să plătească din urmă suma de 1300 lei, și până acum nu a plătit nimic pentru
că nu i s-a spus. Deasemeni consideră că nu trebuie să plătescă deoarece consideră Consiliul Local și
primăria datoare la ea deoarce nu a fost despăgubită pentru acel teren. Mai spune că blocul nu are
canalizare și poate chema televiziunea pe tema asta pentru că ea stă la câțiva metri de el și nu poate
respira aer curat.
Domnul Primar spune că problema ei este foarte veche. Treaba cu apartamentul pentru care trebuie
să plătească nu are legătură cu terenul de sub bloc. În mod normal ea ar fi trebuit să fie compensată cu
teren pentru terenul de sub bloc. Din ce stie domnul primar i s-a oferit teren la schimb dar nu l-a
acceptat și a mers în instanță pentru despăgubire. A ajuns până la Înalta Curte de Casație și Justiție și
nu a primit nici măcar un leu. Pentru terenul de sub bloc s-a realizat o expertiză rezultând valoarea
unei biciclete în prezent. Apartamentul pentru care are de achitat în prezent restanțe, i-a fost oferit în
anul 2004 sub aspect social. A mers așa până în anul 2020 când Curtea de Conturi  a concluzionat că
nu poate fi dat acest apartament fără plată și i s-a stabilit o chirie de 28 lei pe care nu i-a plătit deși a
fost informată despre acest aspect. Mai mult când cei care locuiesc în bloc au vrut să-și tragă utilități,
curent, gaz... a făcut scandal și le-a interzis acest lucru.
Domnul consilier Huci Bogdan întreabă dacă blocul este în administrarea Consiliului Local sau este
proprietatea fiecărui locatar.
Domnul Primar spune că acest bloc este ca oricare altul din oraș, terenul de sub el este propietatea
comună  a celor ce locuiesc în el și autorizațiile pentru utilități se eliberează de către primăriei.
Domnul consilier Huci Bogdan întreabă dacă prin HCL de consiliu local se poate racorda acest bloc
la utilități dau fiecare dintre cei care locuiesc acolo trebuie să se ocupe de acest aspect.
Domnul Primar spune că acum câțiva ani din cauza degradării blocului respetiv, prin HCL a fost
realizată o anvelopare a lui pe considerentul că și primăria deține 2 apartamente. Când a venit curtea
de conturi a imputat suma de 600 mil primarului de la acea vreme. Ar trebui cu ajutorul ApaVital
găsită o soluție de realizare a unui cămin la care ulterior să se racordeze cei din bloc.
Domnul consilier Irimia Gheorghe spune că există o persoană din bloc care s-a racordat la apă și
canal prin forțe proprii.
Domnul Primar spune că probabil viitori doritori îi vor plăti celui care a tras conducta principală o
anumită sumă pentru a se putea racorda. Revenind la doamna Răileanu, domnul primar spune că a
îndrumat-o  să  mai  maergă  la  un  avocat,  notar,  poate  mai  gasește  alte  soluții,  poate  primește  o
despăgubire sau măcar să-i fie actualizată valoarea terenului la anul 2023.
Domnul consilier Huci Bogdan vorbește despre racordare la gaz. Spune că sunt persoane care se
plâng că dau mult la racordare, că în Bălcescu se face racordare cu suma de 3000 lei și la noi este
dublu. De exemplu la domnul Toma care are materiale de construcție, vin firme să cumpere materiale
pentru a face racordări în Bălcescu. Mai spune că la el  costă 110 lei  o piesă iar la Mihoc este 250 lei.
Domnul Toma s-a racordat la gaz și a plătit exact câi s-a spus dar este nemulțumit pentru a plătit foarte
mult. Mai spune că i-a trimis oferta de preț pe care a și plătit-o. Cei de la Mihoc se justifică pentru
prețuri prin faptul că au investit în comună și trebuie să-și recupereze investiția. Domnul consilier
Huci știe că s-au aprobat plăți către ei prin consiliu local și comuna este proprietar 80% pe investiție.
Domnul Primar spune că ei sunt coproprietari pe 23% din investiție, 1mil lei, ceea ce nu este puțin
dar va solicita un punct de vedere de la firma Mihoc vis-a-vis de cele discutate în ședință.
Domnul Huci Ion întreabă dacă până la poartă nu este gratis?
Domnul primar spune că da, conform contractului.
Domnul consilier Huci Ion spune că cei de la Mihoc zic că se plătește tot.
Domnul viceprimar spune că a fost la recepția lucrărilor și raiserul și cutia sunt gratuite conform
contractului.
Domnul Primar confirmă cele spuse de domnul vice. Adaugă că sunt 2100 de branșamente incluse în
proiect care sunt gratuite.
Domnul consilier Huci Bogdan spune că la Adrian Toma i-a fost taxat și raiser-ul. Are un deviz pe
care il trimite pe whatsapp domnului primar pentru a discuta cu cei de la Mihoc acest aspect. Mai
spune că dacă se duce la Protecția Consumatorului nu va fi bine.
Domnul Primar spune că acest aspect este strict problema firmei Mihoc. Conform proiectului raiser-
ul și cutia sunt gratuite.



Domnul  viceprimar spune  că  în  procesul  verbal  de  recepție  sunt  prinse  aceste  raisere  și  cutiile
aferente, numeroate pe străzi.
Domnul Primar spune că de la gard pe proprietatea cetățeanului investiția îi aparține ce este dincoace
este  investiția  comunei.  În  comuna  Ion  Creangă  rețeaua  de  gaz  se  întinde  pe  57  km,  2100  de
branșamente.
Domnul consilier Leonte Bogdan întreabă dacă se știe câte au fost montate până acum și dacă nu
cumva a fost depăși numărul alocat prin buget.
Domnul Primar spune că nu poate fi depăși numărul pentru că cele 2100 de branșamente acoperă
aproape toate gospodăriile. Nu se plătește nimic către firma constructoare până nu se recepționează
raiser cu raiser, stadă cu stradă.
Domnul consilier Huci Bogdan insistă că se plătește raiserul de către consumatori.
Domnul Primar solicită o dovadă a acestei afirmații pentru a putea întreba mai departe. Deasemeni
spune că dacă este adevarat acest lucru cei care îl practică vor răspunde.
Doamna consilier Cănărău Gabriela spune că dacă mai sunt bani pentru gaz, cei care doresc pot
face solicitare de aducere a conductei la poartă?
Domnul Primar spune că nu s-a semnat încă proiectul pentru restul de executat. Cum se va semna
rețeaua de gaz va fi construită în toată comuna. Toată lumea va avea gaz la poartă. Domnul Primar mai
spune că va discuta povestea cu prețurile cu cei de la Mihoc.
Domnul consilier Huci Bogdan întreabă dacă nu se pot face racordări cu alte firme.
Domnul Primar spune că nu știe dar va întreba. Deasemeni spune că grija lui este cetățeanul comunei
și că își dorește să fie cât mai mulți utilizatori de gaz în comună dacă este favorabil și convenabil. Din
discuțiile avute cu unii și cu alții a ajuns la concluzia că e mai convenabil cu gazul, bineînșât eles că și
asta depinde de mulți factori, anvelopare locuință, centrală, suprafață.
Domnul Huci Ion spune că are gaz de 1 an de zile și față de butelie este mult mai ieftin. Așteaptă
perioada rece pentru a vedea cam ce cheltuieli vor fi.
   Se  întreabă  dacă mai  dorește  cineva  să discute pe  marginea  ordinei  de  zi. Nu mai dorește
nimeni să i-a cuvântul.
   Domnul  președinte  de  sedintă, declar  închise  lucrările  de  astăzi  ale  ședinței.
   Drept  pentru  care  s-a  incheiat  prezentul  proces-verbal.
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